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Protokół nr VI/2024 

z sesji nadzwyczajnej IX Kadencji Rady Miejskiej w Inowłodzu,  

która odbyła się w dniu 28 sierpnia 2024 r. 

w godzinach 1316 – 1416 w Sali Posiedzeń Rady Miejskiej w Inowłodzu  

na Zamku Kazimierza Wielkiego w Inowłodzu 

Na ustawowy skład osobowy 15 radnych obecnych było 14 radnych. 

(Lista obecności radnych stanowi załącznik nr 1 do niniejszego protokołu) 

 

Udział w sesji wzięli: 

1) Pan Bogdan Kącki – Burmistrz Inowłodza; 

2) Pani Katarzyna Koch – Skarbnik Gminy Inowłódz; 

3) Pani Urszula Wieszkowska – Kierownik Referatu Nieruchomości, Ochrony Środowiska 

i Planowania Przestrzennego; 

4) Pan Marek Iskierka – Kierownik Referatu Nieruchomości. 

 

Proponowany porządek obrad: 

1. Otwarcie VI sesji IX kadencji Rady Miejskiej w Inowłodzu. 

2. Stwierdzenie ważności obrad sesji. 

3. Zatwierdzenie porządku obrad. 

4. Rozpatrzenie uchwał w sprawie: 

a) zmiany Wieloletniej Prognozy Finansowej na lata 2024-2043; 

b) zmian budżetu Gminy Inowłódz na rok 2024; 

c) przyjęcia Gminnego Programu Rewitalizacji Gminy Inowłódz na lata 2024-2032; 

d) zmiany uchwały Nr V/34/2024 Rady Miejskiej w Inowłodzu z dnia 26 lipca 2024 r. w sprawie 

przyjęcia "Analizy zmian w zagospodarowaniu przestrzennym gminy Inowłódz dla potrzeb 

oceny aktywności Studium uwarunkowań i kierunków zagospodarowania przestrzennego 

Gminy Inowłódz, przyjętego Uchwałą Nr XLVII/294/2018 Rady Gminy Inowłódz z dnia 

28 czerwca 2018 r. w sprawie zmiany Studium uwarunkowań i kierunków zagospodarowania 

przestrzennego Gminy Inowłódz i planów miejscowych (kadencja 2024-2029)”. 

5. Wnioski Komisji, wolne wnioski, zapytania i informacje. 

6. Zamknięcie obrad VI sesji IX kadencji Rady Miejskiej w Inowłodzu. 

 

Ad. 1  

Otwarcie VI sesji IX kadencji Rady Miejskiej w Inowłodzu. 

Przewodniczący Rady Miejskiej w Inowłodzu Pan Roman Rodakowski otworzył obrady VI sesji 

IX kadencji i przywitał Panie i Panów Radnych, Pana Burmistrza Inowłodza, Panią Skarbnik Gminy 

Inowłódz. Powitał również pracowników Urzędu Miejskiego, gości przybyłych na dzisiejszą sesję, jak 

również mieszkańców i internautów, korzystających z bezpośredniej transmisji w sieci. Przypomniał 

zebranym o obowiązujących przepisach z zakresu ochrony danych osobowych. 

 

Ad. 2 

Stwierdzenie ważności obrad sesji. 

Pan Przewodniczący na podstawie listy obecności stwierdził ważność obrad sesji. Obecnych jest 

14 radnych.  
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Ad. 3 

Zatwierdzenie porządku obrad. 

Pan Przewodniczący Rady Miejskiej poinformował, że radni otrzymali porządek obrad wraz 

z materiałami na sesję. Stanowi on załącznik nr 2 do niniejszego protokołu. Pan Przewodniczący 

zapytał, czy ktoś chciałby zgłosić zmiany do porządku obrad. 

Radni przeszli do głosowania nad porządkiem obrad. Za przyjęciem proponowanego porządku obrad 

pozytywnie głosowało 14 radnych. 

 

Ad. 4 

Rozpatrzenie uchwały w sprawie: 

 

a) zmiany Wieloletniej Prognozy Finansowej na lata 2024-2043; 

Pan Przewodniczący poinformował, że radni otrzymali w korespondencji projekt uchwały. 

Pani Katarzyna Koch – Skarbnik Gminy Inowłódz przedstawiła uzasadnienie do uchwały w sprawie 

zmiany Wieloletniej Prognozy Finansowej Gminy Inowłódz na lata 2024-2043. 

Pan Przewodniczący zapytał, czy ktoś ma pytania w sprawie przedstawionego materiału. 

Wobec braku uwag i zapytań Pan Przewodniczący odczytał tytuł uchwały, która została poddana pod 

głosowanie. W dalszej części nastąpiło elektroniczne głosowanie imienne. Za przyjęciem 

proponowanego projektu uchwały głosowało 14 radnych. 

Uchwała Nr VI/40/24 stanowi załącznik nr 3 do niniejszego protokołu. 

 

b) zmian budżetu Gminy Inowłódz na rok 2024; 

Pan Przewodniczący poinformował, że radni otrzymali w korespondencji projekt uchwały. 

Pani Katarzyna Koch – Skarbnik Gminy Inowłódz przedstawiła uzasadnienie do uchwały w sprawie 

zmian budżetu Gminy Inowłódz na rok 2024. 

Pan Przewodniczący zapytał, czy ktoś ma pytania w sprawie przedstawionego materiału.  

Radna Pani Ewa Korzeniewska zapytała na czym polega program „Cyberbezpieczny Samorząd” 

oraz o kwotę wydatkowania na program. 

Pani Katarzyna Koch powiedziała, że na projekt Gmina otrzymała środki w wysokości 267 840,00 zł, 

a całkowity koszt projektu to 297 600,00 zł. Środki z programu przeznaczone będą m.in. na zakup 

agregatu prądotwórczego, serwerów, urządzeń zabezpieczających ataki hackerskie, aby usługi 

internetowe były bezpieczne. 

Radna Pani Katarzyna Cieślik zapytała kogo obejmuje program „Umiem pływać”. 

Pan Przewodniczący powiedział, że obejmuje to uczniów z klas od 1 do 3. 

Pani Katarzyna Koch dodała, że uczniów PSP w Brzustowie i PSP w Inowłodzu. 

Pan Burmistrz dodał, że zapisanych jest 30 dzieci. Z roku na rok dofinansowanie jest co raz niższe. 

Aktualnie Gmina dokłada połowę środków. 

Wobec braku większej ilości uwag i zapytań Pan Przewodniczący odczytał tytuł uchwały, która została 

poddana pod głosowanie. W dalszej części nastąpiło elektroniczne głosowanie imienne. Za przyjęciem 

proponowanego projektu uchwały głosowało 14 radnych. 

Uchwała Nr VI/41/24 stanowi załącznik nr 4 do niniejszego protokołu. 
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c) zarządzenia przyjęcia Gminnego Programu Rewitalizacji Gminy Inowłódz na lata       

2024-2032; 

Pan Przewodniczący poinformował, że radni otrzymali w korespondencji projekt uchwały. 

Pan Marek Iskierka Kierownik Referatu Inwestycji wraz z Panią Justyną Szymańską Dyrektorem 

Programu Współwłaściciela Centrum Doradztwa Strategicznego, przedstawili uzasadnienie do projektu 

uchwały w sprawie zarządzenia przyjęcia Gminnego Programu Rewitalizacji Gminy Inowłódz na lata 

2024-2032. Pani Justyna Szymańska za pośrednictwem wideo rozmowy przedstawiła radnym 

uzasadnienie. 

Pan Przewodniczący zapytał, czy ktoś ma pytania w sprawie przedstawionego materiału. 

Wobec braku uwag i zapytań Pan Przewodniczący odczytał tytuł uchwały, która została poddana pod 

głosowanie. W dalszej części nastąpiło elektroniczne głosowanie imienne. Za przyjęciem 

proponowanego projektu uchwały głosowało 11 radnych, przy 2 głosach wstrzymujących i 1 głosie 

przeciw. 

Uchwała Nr VI/42/24 stanowi załącznik nr 5 do niniejszego protokołu. 

 

d) zmiany uchwały Nr V/34/2024 Rady Miejskiej w Inowłodzu z dnia 26 lipca 2024 r. 

w sprawie przyjęcia "Analizy zmian w zagospodarowaniu przestrzennym gminy Inowłódz 

dla potrzeb oceny aktywności Studium uwarunkowań i kierunków zagospodarowania 

przestrzennego Gminy Inowłódz, przyjętego Uchwałą Nr XLVII/294/2018 Rady Gminy 

Inowłódz z dnia 28 czerwca 2018 r. w sprawie zmiany Studium uwarunkowań i kierunków 

zagospodarowania przestrzennego Gminy Inowłódz i planów miejscowych (kadencja 

2024-2029)”. 

Pan Przewodniczący poinformował, że radni otrzymali w korespondencji projekt uchwały. 

Pani Urszula Wieszkowska – Kierownik Referatu Nieruchomości, Ochrony Środowiska i Planowania 

Przestrzennego przedstawiła uzasadnienie do uchwały w sprawie zmiany uchwały Nr V/34/2024 Rady 

Miejskiej w Inowłodzu z dnia 26 lipca 2024 r. w sprawie przyjęcia "Analizy zmian w zagospodarowaniu 

przestrzennym gminy Inowłódz dla potrzeb oceny aktywności Studium uwarunkowań i kierunków 

zagospodarowania przestrzennego Gminy Inowłódz, przyjętego Uchwałą Nr XLVII/294/2018 Rady 

Gminy Inowłódz z dnia 28 czerwca 2018 r. w sprawie zmiany Studium uwarunkowań i kierunków 

zagospodarowania przestrzennego Gminy Inowłódz i planów miejscowych (kadencja 2024-2029); 

Pan Przewodniczący zapytał, czy ktoś ma pytania w sprawie przedstawionego materiału. 

Wobec braku uwag i zapytań Pan Przewodniczący odczytał tytuł uchwały, która została poddana pod 

głosowanie. W dalszej części nastąpiło elektroniczne głosowanie imienne. Za przyjęciem 

proponowanego projektu uchwały głosowało 14 radnych. 

Uchwała Nr VI/43/24 stanowi załącznik nr 6 do niniejszego protokołu. 

 

Ad. 5 

Wnioski Komisji, wolne wnioski, zapytania i informacje. 

Radna Pani Agnieszka Fuks zgłosiła, że lustro znajdujące się na Poświętnym, które założone było 

by poprawić widoczność wyjazdu z zakrętu/skrzyżowania, jest za małe, przez co nie spełnia swojej 

roli. 

Pan Przewodniczący zgłosił, że jest problem z widocznością w Spale, przy wyjeździe z ulicy 

Wojciechowskiego na ul. Mościckiego (przy TSP Uniwersytetu Łódzkiego). 

Radna Pani Lidia Kacprzak powiedziała „Panie Burmistrzu, na Pana ręce chciałabym złożyć 

laurkę pochwalną dla Referatu Komunalnego, dla Pani Kwiatek i dla Pana Gajewskiego, za 

merytoryczne podejście do spraw z jakimi się do nich zwracam jako sołtys i za uśmiech na twarzy 

co jest petentom bardzo potrzebne, a szczególnie Panu Gajewskiemu za bardzo sprawne 

załatwienie spraw związanych z oświetleniem w Teofilowie. Bardzo dziękuję, oby tak dalej 

z innymi pracownikami.” 
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Ad. 6 

Zamknięcie obrad VI sesji IX kadencji Rady Miejskiej w Inowłodzu. 

 

                                                                              Przewodniczący Rady Miejskiej w Inowłodzu 

 

                                                                                          /-/       Roman Rodakowski 
 

 

      Protokół sporządzony przez: 

 

  Podinspektor ds. obsługi biura rady  

i ewidencji działalności gospodarczej 

 

                 Patrycja Kęsy 
 
 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

*Załączniki do protokołu dostępne w Biurze Rady Miejskiej, pok. 1, ul. Spalska 2, 97-215 Inowłódz. 

**Wykaz głosowania imiennego stanowi załącznik nr 7 do niniejszego protokołu. 


